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Κανόνες συλλαβισμού
Δύο συνεχόμενα φωνήεντα συλλαβίζονται χωριστά. 

Παράδειγμα: α-έ-ρας

Ένα σύμφωνο ανάμεσα σε δύο φωνήεντα συλλαβίζεται 
με το δεύτερο φωνήεν. Παράδειγμα: πο-τή-ρι

Δύο ίδια σύμφωνα χωρίζονται. Παράδειγμα: σύν-νε-φο
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Τα δίψηφα φωνήεντα αι, οι, ει, ου, υι, οι συνδυασμοί αυ, ευ, ηυ, οι, 
δίφθογγοι αη, αϊ, οϊ, οη, και οι καταχρηστικοί δίφθογγοι ια, ιο, ειο, οιο, 
ιου, υος δεν χωρίζονται. Παράδειγμα: κου-ζί-να, ευ-χή, 

Δύο ή τρία διαφορετικά σύμφωνα ανάμεσα σε δυο φωνήεντα, δεν 
χωρίζονται και συλλαβίζονται με το δεύτερο φωνήεν, αν αρχίζει από 
τα δύο πρώτα σύμφωνα ελληνική λέξη. Παράδειγμα: κα-ρέ-κλα

Δύο ή τρία διαφορετικά σύμφωνα ανάμεσα σε δυο φωνήεντα. Αν δεν 
αρχίζει από τα δύο πρώτα σύμφωνα ελληνική λέξη τότε χωρίζεται το 
πρώτο σύμφωνο και συλλαβίζεται το δεύτερο σύμφωνο με το 
δεύτερο φωνήεν. 

Παράδειγμα: άν-θρω-πος
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